T. ROWE PRICE FUNDS SICAV



Société d'investissement à capital variable Registered office: European Bank & Business Center, 6c route de Trèves, L-2633 Senningerberg, Grand Duchy of Luxembourg

2021年4月21日

親愛的投資人

在此通知您普徠仕(盧森堡) SICAV 系列基金 – 普徠仕全球天然資源股票基金 (原名: 普信全球天然資源股票型基金) (簡稱「本基金」)之以下變更。

原有基金經理人 Shawn Driscoll 即將加入美國大盤核心策略團隊,因此於 2021 年 9 月 1 日辭去目前本基金經理人的職位。

我們在此很高興的宣布,自 2021 年 6 月 1 日起,新任的經理人 Shinwoo Kim 和現任的經理人 Shawn Driscoll 將共同管理本基金。而在 2021 年 9 月 1 日 Shawn 加入美國大盤核心策略團隊後,Shinwoo 將會成為本基金的唯一經理人。

Shinwoo 在 2009 年加入普徠仕時擔任能源投資分析師,能源投資亦是本基金主要的領域。他精通於整體能源行業的複雜性及其他具有相關性的天然資源領域,也和全球天然資源策略團隊以及相關投資平台密切合作。Shinwoo 已經準備好領導並管理這個團隊,Shinwoo 也是全球天然資源股票、美國大型價值股票和美國股票收益策略投資諮詢委員會的成員。在加入普徠仕之前,Shinwoo 曾任於 MFS 投資管理公司擔任暑期股票研究分析師,專注於鐵路產業; AT&T 資深顧問/工程師; 及 Sprint Corporation 網路營運工程師。

我們深信 Shinewoo 將如同過去擔任分析師時,在本基金持續為客戶提供卓越的投 資績效。

感謝您一直以來對普徠仕的信賴,如有任何疑問,請聯繫在台的總代理-萬寶證券 投資顧問股份有限公司。





April 21, 2021

Dear Shareholder,

We are writing to inform you of a portfolio management change affecting the **T. Rowe Price Funds SICAV - Global Natural Resources Equity Fund** (the "Fund").

Shawn Driscoll, portfolio manager of the Fund, intends to join the firm's US Large-Cap Core Equity Strategy team. As a result, he will step down from his current role as portfolio manager of the Fund, effective September 1, 2021.

We are pleased to announce that effective June 1, 2021, **Shinwoo Kim** will become co-portfolio manager of the Fund with Shawn Driscoll, the current portfolio manager. Shinwoo will become sole portfolio manager of the Fund on September 1, 2021, when Shawn transitions to become a part of the US Large-Cap Core Equity Strategy team.

Shinwoo, who joined the firm in 2009, is an investment analyst covering energy, the Fund's largest allocation. He is well versed in the complexity of the integrated energy business, with adjacencies in other natural resources areas, and he is highly collaborative with all members of the Global Natural Resources Equity Strategy team and investment platform. Shinwoo is well prepared to lead and manage in this new role. Shinwoo is a member of the Investment Advisory Committee of the Global Natural Resources Equity, US Large-Cap Value Equity, and US Equity Income Strategies. Prior to this, Shinwoo was a summer equity research analyst for MFS Investment Management, focusing on the railroad industry; a senior consultant/engineer at AT&T, Inc.; and a managed network operation engineer at Sprint Corporation.

We are highly confident that Shinwoo will continue to deliver investment excellence for our clients in the Fund, as he has done as an analyst.

Thank you for the continued trust and confidence that you have placed in T. Rowe Price. If you have any queries, please contact Marbo Securities Consultant Co., Ltd. in Taiwan.